

Title (en)
Expansible file

Title (de)
Ausdehnbarer Schriftgutbehälter

Title (fr)
Chemise à sangle pour le classement de documents

Publication
EP 0719657 A1 19960703 (FR)

Application
EP 95420369 A 19951228

Priority
FR 9416020 A 19941230

Abstract (en)

The file consists of top and bottom panels (3,2) connected by a spine of variable width, depending on the thickness of the documents contained in the file. Each of the panels has a tunnel (4) in it for a strap (7) which passes round the spine and the opposite end of the file to hold it closed. The file has a series of inner folders (9) which are stuck together apart from narrow strips (14) adjacent to their folds (13) to provide the accordion effect. The free edges of the folders are cut to make an index for the filed documents.

Abstract (fr)

Cette chemise à sangle contient une pluralité de chemises intérieures (9) collées les unes sur les autres, avec une réserve d'encollage (14) à proximité de leur pliure (13), à la façon d'un trieur, les plats des deux chemises (9) inférieure et supérieure étant fixés sur les faces intérieures respectivement du plat inférieur (2) et du plat supérieur (3) du classeur, les bords des chemises présentant des pliures (13) et se comportant, compte tenu des réserves d'encollage (14), à la façon d'un soufflet d'épaisseur variable, formant le dos proprement dit de la chemise à sangle.
<IMAGE>

IPC 1-7
B42F 7/08

IPC 8 full level
B42F 7/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
B42F 7/08 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2508388 A1 19821231 - NICOLLET & CIE ETS [FR]
- [Y] DE 9310663 U1 19931209 - LUXORD S A SOC [FR]
- [A] FR 1430337 A 19660304
- [A] US 2359473 A 19441003 - FRY CLAIR V
- [A] FR 2278500 A1 19760213 - SUPERIOR SA [FR]

Cited by
CN102756584A

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0719657 A1 19960703; EP 0719657 B1 20000322; DE 69515829 D1 20000427; DE 69515829 T2 20010125; FR 2728829 A1 19960705; FR 2728829 B1 19970321

DOCDB simple family (application)
EP 95420369 A 19951228; DE 69515829 T 19951228; FR 9416020 A 19941230